
Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 5. mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

konaného dne 16.2.2023 od 18:30 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Iveta Chábová, Karel Kmoch, Ing. Antonín Vlasák, 

Josef Protiva, Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík, Eva Mottlová,  

Mgr. Marek Kulhánek, Rostislav Vizner 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   0 

Zahájení:    18:30 

Ukončení:    20:15 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Josef Protiva 

Program: 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z pátého 

mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Schválení formy rozpravy 

4. Zpráva finančního výboru o vypracování finanční analýzy o schopnosti splácení úvěrů 

a půjček obce Podveky v souvislosti s výstavbou skupinového vodovodu a kanalizace 

5. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou pro společnost VHS Kutná Hora 

6. Diskuse 

7. Závěr 

  



Zahájení zasedání 

Paní místostarostka Iveta Chábová přivítala přítomné zastupitele obce a občany. 

Oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 9 zastupitelů. 

Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z pátého 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Místostarostka obce Iveta Chábová určila zapisovatelem pana Josefa Protivu a ověřovateli 

zápisu pana Karla Kmocha a pana Ing. Antonína Vlasáka. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení pana 

Josefa Protivu a ověřovatele zápisu pana Karla Kmocha a Ing. Antonína Vlasáka. 

 

2. Schválení programu 

Paní místostarostka Iveta Chábová seznámila přítomné s návrhem programu v souladu 

s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání pátého 

mimořádného zasedání zastupitelstva obce Podveky zveřejněnou 10.2.2023 na úřední i 

elektronické desce. Pozvánka byla zastupitelům zaslána e-mailem. 

Paní místostarostka Chábová požádala o doplnění programu o bod: 

- Zpráva finančního výboru o vypracování finanční analýzy o schopnosti splácení 

úvěrů a půjček obce Podveky v souvislosti s výstavbou skupinového vodovodu a 

kanalizace 

 

Dále paní místostarostka požádala o zařazení tohoto navrhovaného bodu programu před 

bod „Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou pro společnost VHS Kutná Hora“, neboť je pro tento bod 

důležitý. 

 

Doplnění programu o bod Zpráva finančního výboru o vypracování finanční analýzy 

o schopnosti splácení úvěrů a půjček obce Podveky v souvislosti s výstavbou 

skupinového vodovodu a kanalizace 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Zpráva finančního výboru o 

vypracování finanční analýzy o schopnosti splácení úvěrů a půjček obce Podveky 

v souvislosti s výstavbou skupinového vodovodu a kanalizace a jeho zařazení před 

hlavní bod zasedání. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 4 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Schválení řádného programu dle vyvěšené pozvánky 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řádný program dle vyvěšené pozvánky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 9 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu 

probíhala zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť 

veřejným nebo tajným hlasováním. 

 



Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl, aby byl návrh usnesení schvalován v každém bodu 

zvlášť tajným hlasováním. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť tajným hlasováním. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 4 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

V 18:39 opustila zasedání zastupitelstva obce paní zastupitelka Ing. Sůvová z důvodu 

onemocnění svých dětí. 

 

4. Zpráva finančního výboru o vypracování finanční analýzy o schopnosti splácení 

úvěrů a půjček obce Podveky v souvislosti s výstavbou skupinového vodovodu a 

kanalizace 

Paní místostarostka předala slovo paní Marcele Houdkové, člence finančního výboru. 

Paní Houdková seznámila zastupitelstvo obce s výsledky finanční analýzy (viz příloha). 

Na začátku mluvila o struktuře příjmů obce Podveky. Nejvyšší podíl na příjmech obce má 

příjem ze státního rozpočtu, jehož výše byla v minulém roce 5.098.000 Kč. Ovšem čistý 

příjem obce, který se skládá z poplatků za psy, za odpady, z pronájmu pozemků a dalších 

příjmů, činil v minulém roce 440.000 Kč. Z toho vyplývá, že obec je přímo závislá na 

příjmech ze státního rozpočtu. 

Vezme-li se v úvahu struktura obyvatelstva obce Podveky, žije v obci aktuálně 224 

obyvatel a velká část z nich je důchodového věku. Je tedy otázkou, jak se bude struktura 

obyvatelstva obce vyvíjet v průběhu následujících deseti či více let, kdy budou Podveky 

splácet úvěr. Paní Houdková konstatovala, že peníze ze státního rozpočtu se mezi obce 

přerozděluje právě podle počtu trvale přihlášených obyvatel v obci. 



Dále paní Houdková rozebrala příjmy a výdaje obecního obchodu a majetek obce 

Podveky. 

Nedokončená investice ve výši 1.305.000 Kč je investice na ČOV, která byla původně 

upřednostněna před vodovod a stala se tím pádem prioritou číslo jedna. 

Paní Houdková nepředpokládala, že by si předešlé zastupitelstvo obce nenechalo udělat 

finanční analýzu. Podle paní Houdkové měl být prioritou vodovod, který se týká celé obce 

(i s vesničkami) a vyššího počtu obyvatel než ČOV. 

Pokud by nebyla ČOV v obci Podveky realizována, již investovaných 1.305.000 Kč by 

byla zmařená investice a další náklady by vznikly odstoupením od smlouvy. 

Paní Houdková vidí jako hlavní riziko dobu čerpání úvěrů a jejich dlouhodobé splácení. 

V současnosti obec Podveky zadlužená není, ale pokud načerpá úvěry, může se stát, že se 

obec dostane do dluhové pasti (tzn. nebude schopna splácet své závazky věřitelům, což 

povede k penále, nebo k braní si dalších úvěrů). 

Na závěr paní Houdková dodala, že o výstavbě vodovodu nebo ČOV ona sama 

nerozhoduje a účelem této zprávy finančního výboru je pouze informovat zastupitele o 

současné situaci a možných vyhlídkách do budoucna. 

Paní místostarostka Chábová paní Houdkové poděkovala za obsáhlou a srozumitelnou 

zprávu finančního výboru. 

Paní zastupitelka Mottlová zpětně reagovala na důvod plánování ČOV ještě před 

vodovodem. Vodovod byl tu dobu v nedohlednu. Až poté se začal připravovat návrh obcí 

Kácov, Zbizuby a Podvek ve spolupráci s firmou VHS, že by tudy byl veden přivaděč a 

byl by posílen vodovod v Útěchvostech. Podle jejích zdrojů v obci o vodovod všichni 

stojí, protože je ve studních vody málo nebo je její kvalita špatná. 

Co se prodělečného obecního obchodu týče, podle paní zastupitelky Mottlové málokterá 

obec podniká a obchod v Podvekách se provozuje jen proto, že je to služba obyvatelstvu 

obce. Do Podvek jezdila pár let pojízdná prodejna, poté v obci otevřela obchod 

soukromnice (která zde dlouho nevydržela) a nakonec převzala jeho provozování obec 

Podveky. Starší občané jsou s místním obchodem spokojení. 

Paní místostarostka Chábová na dotaz, jak to vypadá s dotací Obchůdek 2021+, která se 

probírala na minulém zasedání ZO, odpověděla, že o dotaci požádala a čeká, zda bude 

obci Podveky schválena. 

Paní zastupitelka Mottlová poté argumentovala, že bez vodovodu a ČOV v Podvekách 

nebude chtít nikdo žít. Pokud teď zastupitelstvo vodovod neodsouhlasí, dotace na projekt 

se vrátí a už se v Podvekách nebude nikdy dělat. 

S důležitostí výstavby vodovodu paní místostarostka Chábová souhlasila, ale problém je 

celou akci ufinancovat. To se, jak paní místostarostka řekla, snažila zastupitelům celou 

dobu vysvětlit. 



Pan zastupitel Vizner řekl: „Tato finanční analýza není žádná finanční analýza. Je to 

rekapitulace roku 2022.“ Podle některých přítomných by finanční analýza měla obsahovat 

porovnání, jak na tom byla obec např. před rokem a jak je na tom teď. 

Paní místostarostka Chábová mu oponovala tím, že jde o zprávu finančního výboru, a ne 

finanční analýzu jako takovou. 

Podle přítomné paní Kalašové má zpráva mnoho chyb. Dále paní Houdkovou špatně 

pochopila, když slovům o prodělečném obchodu rozuměla jako „asi by bylo nejlepší ho 

zavřít“. S takovou interpretací paní Houdková nesouhlasila. 

Přítomná paní Viznerová vytvořila tabulky schopnosti splácet úvěr a půjčky (od České 

spořitelny) a předala je paní místostarostce, která řekla, že se na ně podívá. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru o vypracování 

finanční analýzy o schopnosti splácení úvěrů a půjček obce Podveky v souvislosti 

s výstavbou skupinového vodovodu a kanalizace. 

 

5. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu Kácov-

Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou pro společnost VHS Kutná Hora 

Paní místostarostka Chábová se na začátek zeptala paní zastupitelky Mottlové, zda má 

pověření jednat za obec ohledně skupinového vodovodu. 

Paní zastupitelka Mottlová odpověděla, že stejně jako všichni zastupitelé byla pozvána na 

schůzku mezi zástupci obcí Kácov, Zbizuby a Podveky ze dne 8.2.2023. Dále byli na 

schůzce přítomni páni zastupitelé Mgr. Kulhánek, Vizner a Mejstřík. Paní zastupitelka 

Mottlová tam dostala materiály týkající se schůzky a paní starostky obcí Kácov a Zbizuby 

ji požádaly, aby je přeposlala ostatním zastupitelům. 

Paní místostarostka Chábová řekla, že na schůzku z minulého týdne byla pozvána paní 

starostka a dva místostarostové ze Zbizub, paní starostka a místostarostka Kácova a 

z Podvek všichni zastupitelé. 

Jak bylo řečeno na neveřejném jednání zastupitelů obce Podveky, celá záležitost je řešena 

právníky a nemělo by se tedy nic řešit bez nich. Proto se zbylí zastupitelé obce Podveky 

zmíněné schůzky ze dne 8.2.2023 nezúčastnili. 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek řekl, že na schůzku nejeli nic řešit, ale jen si vyslechnout 

informace. 



Paní místostarostka Chábová se zeptala, proč byly výsledky tohoto jednání zaslány paní 

zastupitelce Mottlové a ona sama (paní místostarostka) byla uvedena pouze v kopii. 

Odpovědi se jí od paní zastupitelky nedostalo. 

Podle paní místostarostky by bylo vhodné, kdyby se paní Mottlová ve všech podobných 

jednáních držela své funkce zastupitele, nikoliv osoby s pravomocí jednat za obec. 

Dále paní místostarostka považuje ultimáta ze strany obce Zbizuby a firmy VHS už od 

prosince loňského roku, jak hlasovat a co kdy podepsat, za naprosto nátlakové jednání. 

Paní místostarostka Chábová uvedla, že se některé informace, které slyšela od bývalého 

vedení obce Podveky nebo pana Ing. Štěpána, liší od skutečnosti. Také se zeptala paní 

zastupitelky Mottlové, zda si pamatuje, jaké dokumenty o spoluúčasti obce Podveky na 

vodovod podepsala v roce 2019 (tehdy jako starostka obce Podveky) ještě před 

odhlasováním zastupitelstvem. Paní místostarostka konstatovala, že žádný starosta 

nemůže podepsat žádný papír, nemá-li k tomu schválení zastupitelstva. 

Podle paní zastupitelky Mottlové se původně plánovalo, že skupinový vodovod postaví 

obce sami a až poté do toho vstoupila VHS. 

Pana zastupitele Ing. Vlasáka zajímalo, jaké podmínky měla zmiňovaná smlouva, o které 

v té době podle svých slov jako zastupitel nevěděl, že existuje a že je dokonce paní 

Mottlovou podepsaná. 

Paní zastupitelka Mottlová řekla, že tenkrát mohla podepsat jen to, že obec Podveky má 

zájem na výstavbě vodovodu. 

Panu zastupiteli Kmochovi bylo divné, že paní Mottlová nemá kopii smlouvy, jestliže ji 

podepsala. Paní zastupitelka Mottlová si kopii smlouvy vyžádá. Podle paní zastupitelky 

vedení obce nechce pro občany stavět vodovod. 

Paní místostarostka Chábová řekla, že vedení obce nyní dělá kroky, které musí dělat, 

protože podědilo nevhodné smlouvy. Minulé vedení dělalo čtyři roky spoustu chybných 

rozhodnutí, kterými přivedlo obec Podveky do situace, ze které jsou všechny cesty velmi 

složité. 

Podle paní místostarostky minulé vedení nic pozitivního pro obec nevyjednalo – žádné 

věcné břemeno, žádné výhody. Přes území obce půjde přivaděč k Ratajům nad Sázavou, 

máme špatnou přístupovou cestu k čističce. Přestože bude čistička na pozemku obce, 

Podveky z toho opět nic nemají. 

Minulé vedení obce jen bez námitek podepisovalo jeden papír za druhým a co to bude mít 

za následky, ještě pořád není jisté. Jako příklad paní místostarostka připomněla smlouvu o 

půjčce tři miliony korun pro firmu VHS, která byla odročena na posledním zasedání 

předešlého ZO Podveky. 

Nové vedení Podvek poté vyjednalo lepší podmínky půjčky od VPK Suchý, lepší 

podmínky úvěru od banky, nyní se podařilo vyškrtnout vícepráce u obou staveb (vodovod 



a ČOV). Minulé vedení souhlasilo se vším, s čím souhlasily zbylé dvě obce (Zbizuby a 

Kácov), místo toho, aby hájilo zájmy svých občanů a obecní kasu. Takoví lidé by podle 

paní místostarostky neměli vést obec, protože prvotním úkolem starosty je ze zákona být 

dobrým hospodářem. 

Smlouvy nejsou dobře napsané a obci může hrozit dluhová brzda, o které tu již byla řeč. 

Paní místostarostka Chábová našla v obecním e-mailu korespondenci z 18.10.2022 (tedy z 

doby, kdy byla starostkou obce ještě paní Mottlová), z níž vyplývá, že jedinou bankou, 

s kterou vedení obce Podveky vyjednávalo, byla Česká spořitelna. Za tehdejších 

podmínek by obec musela od roku 2026 ročně splácet 454.000 Kč bance a 714.000 Kč 

firmě VPK Suchý, což je dohromady 1.168.000 Kč. 

Smlouvu o zápůjčce podle paní zastupitelky Mottlové zkontrolovali právníci ze Sdružení 

místních samospráv a Svazu měst a obcí. 

Někdo z přítomných lidí se zeptal, zda se někdo z bývalého vedení obce Podveky, která 

má akcie u firmy VHS, zúčastnil valné hromady VHS v červenci 2022. Paní zastupitelka 

Mottlová odpověděla, že ne. Na této valné hromadě se odhlasovávalo rozdělení zisku 

VHS činící 29.659.000 Kč. Akcionáři odhlasovali, že 29.600.000 Kč přidělí do sociálního 

fondu a 59.000 Kč na rozvoj dalšího podniku. Dále akcionáři na této valné hromadě 

odhlasovali, že nebudou navyšovat základní jmění, tzn. nebudou vydávat další akcie. 

Paní zastupitelka Mottlová řekla, že akciovou společnost budou rozšiřovat po kolaudaci 

staveb. To ale akcionáři na valné hromadě neodsouhlasili (odsouhlasit by to musely ¾ 

akcionářů). 

VHS vede soudní spory za rok 2021 ohledně pravidel přidělování a rozdělování zisků. 

Dále je VHS napadnutá z toho, že porušuje zákon z hlediska obchodních korporací. 

Poté se začali někteří přítomní občané a zastupitelé dohadovat o potřebě vodovodu. 

Pan zastupitel Kmoch chtěl vědět, co přesně paní Mottlová za obec Podveky v roce 2019 

podepsala za smlouvu a pana zastupitele Ing. Vlasáka zajímalo, jak se rozdělil podíl 

z celkové částky, který budou obce platit. Jediný, kdo tuto smlouvu viděl, byla paní 

Mottlová, která slíbila, že si tento dokument vyžádá. 

Paní zastupitelku Mottlovou zajímalo, kolik jsou banky momentálně ochotny obci půjčit. 

Paní místostarostka Chábová odpověděla, že předběžně je pan Suchý ochoten obci na 

vodovod půjčit 6 milionů na 10 let. O kanalizaci momentálně není řeč a je 

pravděpodobné, že Podveky v žádostech o dotaci spadnou „pod čáru“. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák řekl, že pokud by obec stavěla kanalizaci sama, možná by se 

dostala k dotaci od Státního fondu životního prostředí a od Středočeského kraje. Na tyto 

prostředky VHS nedosáhne. 



Paní místostarostka Chábová sdělila, že Komerční banka by byla ochotna obci půjčit 12 

milionů korun s úrokem 4,27 % bez VPK Suchý na vodovod i ČOV a kanalizaci. 

V případě účasti VPK Suchý nabízí Komerční banka 6,5 milionu. 

Další možností je, že Česká spořitelna půjčí 8,25 milionů s úrokem 4,5 % a k tomu 5 

milionů od VPK Suchý. Zde je problém potřeba hodně peněz na účtu nebo ručení obecním 

majetkem. 

UniCredit Bank nabízí půjčku 11 milionů s úrokem 5,6 % a bez účasti VPK Suchý. 

ČSOB nabízí obci půjčku 5 milionů a k tomu zároveň půjčka od VPK Suchý. 

Paní zastupitelka Mottlová zopakovala, že pokud se na tomto dnešním zasedání ZO 

nevyřeší vodovod, VHS nepodepíše smlouvu a budou se muset vracet dotace. 

Někdo z přítomných občanů navrhl, aby se občané, pokud o vodovod tak moc stojí, na 

jeho výstavbě ještě více finančně podíleli – aby obci v podstatě půjčili. To podle paní 

místostarostky navrhuje i Komerční banka, ale podle pana zastupitele Ing. Vlasáka to není 

tak jednoduché. 

Před samotným hlasováním ještě paní místostarostka Chábová přečetla smlouvu o 

zápůjčce (viz příloha), aby přítomní občané věděli, o čem přesně bude zastupitelstvo 

hlasovat. 

Od někoho z přítomných občanů zazněl dotaz, zda může obec podepsat smlouvu o tom, že 

někomu něco půjčí, když to nemá. Na to paní zastupitelka Mottlová odpověděla, že obec 

má půjčky slíbené, a protože je už na výstavbu skupinového vodovodu schválena dotace, 

musí to zastupitelé Podvek schválit co nejdříve. Další z občanů dodal, že obce Zbizuby a 

Kácov jsou na tom podobně. 

Poté paní místostarostka Chábová určila komisi, která po tajném hlasování hlasy spočítá. 

Do této komise určila sebe a pány zastupitele Protivu a Mejstříka. Pan zastupitel Mejstřík 

s díky odmítl, a proto paní místostarostka požádala paní zastupitelku Mottlovou, aby byla 

členkou komise ona. Paní zastupitelka souhlasila. 

 

Složení komise: Iveta Chábová, Eva Mottlová, Josef Protiva 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce Podveky vzhledem ke splnění usnesení zastupitelstva obce 

Podveky ze dne 24.4.2019 o spolufinancování zhotovení stavby skupinového 

vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou a také ke splnění usnesení 

zastupitelstva obce Podveky ze dne 14.12.2020 o převodu investorství ke stavbě 

vodního díla skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou 

na VHS Vrchlice-Maleč Kutná Hora a ve veřejném zájmu pro rozvoj obce Podveky 



schvaluje smlouvu o zápůjčce s VHS Vrchlice-Maleč a.s. na skupinový vodovod 

Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou. Smlouva o zápůjčce je přílohou 

usnesení zastupitelstva obce Podveky. 

 

Každý zastupitel si vzal hlasovací lístek a obálku. Paní místostarostka zastupitele 

požádala, aby svoji volbu na hlasovacím lístku zakroužkovali. 

Někteří zastupitelé využili připraveného prostoru pro úpravu hlasovacího lístku, někteří 

ne. Zastupitelé pan Vizner a paní Mottlová, kteří nesouhlasili s tajným hlasováním, 

veřejně přítomným zastupitelům řekli, že hlasují PRO. 

 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Pan zastupitel Vizner se omluvil, že musí do práce, a opustil zasedání ZO ve 20:00. 

 

6. Diskuse 

Paní místostarostka Chábová se zeptala na řád hřbitova, na dobu platnosti smlouvy o 

pronájmu (zda je 13 let nebo 15 let). Podle paní zastupitelky Mottlové zůstává 15 let. 

Paní místostarostka informovala, že na obci byla kontrola z ČSSZ za roky 2021–2022. 

Poté se paní místostarostka zeptala, zda někdo nezná nějakého geodeta (zeměměřiče), a 

proč jsou nízké nájemní smlouvy na obecní pozemky a nájemné za kadeřnictví a další 

služby (s výjimkou služeb paní doktorky). Vše z toho se bude v dohledné době řešit. 

 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek se omluvil a opustil zastupitelstvo ve 20:04. 

 

Dále paní místostarostka Chábová řekla, že solární světlo u hřbitova bylo opraveno 

v záruce. U veřejného osvětlení v Podvekách je vyměněný časový spínač, u veřejného 



osvětlení v Ježovicích se opravoval časový spínač a v Zalíbené nesvítí tři lampy veřejného 

osvětlení, které se nejspíš poškodily při vichřici, a budou se opravovat příští týden. 

Je pozvaný elektrikář na kontrolu vhodnosti jističů v budově úřadu. Paní zastupitelka 

Mottlová řekla, že je to potřeba hlídat, aby se v jeden moment nezapnulo více elektrických 

spotřebičů. 

To bylo shrnutí některých nutných investic na začátku roku. 

V srpnu 2023 bude obci Podveky končit fixace od E.ONu. Ze současné částky cca 120 

tisíc za elektřinu bude přibližně 230 tisíc korun. Paní místostarostka osloví ČEZ a další 

dodavatele, jestli by pro obec neměli výhodnější nabídku. 

Paní K. zajímala ztráta obecního obchodu. Paní místostarostka Chábová řekla, že ztrátu 

prodejny spočítali před zažádáním o dotaci Obchůdek 2021+. Počítali do toho mzdové 

náklady, náklady na sociální zabezpečení, náklady na elektřinu, podíl na telefonu a 

internetu a další. 

 

Ve 20:08 opustil zastupitelstvo obce pan zastupitel Kmoch, který se před tím omluvil. 

 

Přítomný pan K. se zeptal, kdo pracuje na obecním úřadě. Paní místostarostka 

odpověděla, že na neveřejné poradě 2.2.2023 zastupitelům představila novou pracovnici 

na obecním úřadě, která bude zařizovat administrativní záležitosti. 

Paní zastupitelka Mottlová chtěla vědět, jak se zmiňovaná paní jmenuje, ale podle pana 

zastupitele Ing. Vlasáka jde o osobní údaje, které není nutné sdělovat. Paní Mottlová 

řekla, že se kdyžtak dojde na obecní úřad s paní seznámit. 

  



7. Závěr 

Paní místostarostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

Zapsal dne:     Josef Protiva 

 

Ověřovatelé:     Karel Kmoch 

 

       Ing. Antonín Vlasák 

 

 


